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En de Long COVID brief: zou moeten volstaan voor dit moment?
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Van: 512e 651.2e ) SEEM @minvws.ni>

Verzonden: vrijdag 21 januari 2022 16:10

Aan:INERETN)<IEEET@ minvws.nl>; 51.26 ) SEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek afspraak MLZS 25/1 - FNV Rapport Zorgprofessionals met long covid

ro ENE JEREIs het een idee bijgevoegde factsheet over zorgprofessionals met long COVID met de deelnemers van het overleg
van dinsdag as. te delen? Heeft een goed beeld van wat er al aan stappen is gezet.

Groet,

van:IGEN EEN minvws n>
Verzonden: vrijdag 21 januari 2022 16:03
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Onderwerp: FW: Verzoek afspraak MLZS 25/1 - FNV Rapport Zorgprofessionals met long covid
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FRC ()minvws.nl>, Minister voor Langdurige

Zorg en Sport <] 1.

BEY @minvws n>

Onderwerp: Verzoek afspraak MLZS 25/1 - FNV Rapport Zorgprofessionals met long covid
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Onderstaand rapport is bij ons binnengekomen en hebben we bij eerder oil
onder de aandacht gebracht. De minister en

IEE inden dat we hier als VWS actief mee aan de slag moeten (vergelijkbaar met hoe[JE§IEEJ| destijds in de wedstrijd zat dus).
We zouden daarom graag begin volgende week een afspraak in de agenda plannen om dit onderwerp te bespreken.

Ons voorstel is om bij deze bespreking te focussen op wat onze boodschap nou is richting zorgprofessionals met long covid.

Vervolgens kunnen we de tijd grofweg indelen in drie kopjes:
- Verleden (wat is er gebeurd, hoe zijn we hier gekomen)
- Heden (wat is huidige stand van zaken, wat zijn de acties die we nu ondernemen)
- Toekomst (wat gaan we doen, wanneer gaan we dat doen, hoe maken we dat zichtbaar)

EE nerkte daarbij op dat het standpunt van Actiz destijds was dat het breder leeft dan alleen zorgprofessionals, ook

politie/horeca. Zij wil dus ook die verbinding maken met M VWS en de rest van het Kabinet. Volgens mij doen we dit ook al, maar

goed om mee te nemen.

zal jullie een Webex-link sturen voor de vergadering, die voor nu gepland staat op dinsdag 25 januari, 10:00-10:45. Zouden

jullie deze link willen doorsturen aan de betrokken collega’s waarvan jullie vinden dat ze aan zouden moeten sluiten?Qua

voorbereiding is er gelet op de tijd denk ik geen ruimte voor een goed uitgedachte nota, wat mij betreft is het dus optioneel. Ik zou

me kunnen voorstellen dat de minister graag voorafgaand aan de afspraak een recente Kamerbrief over dit onderwerp ontvangt en

eventueel een korte presentatie.

Hartelijke groet,

Verzonden: vrijdag 21 januari 2022 12:44

Aan: Minister van VWSJIB invws.ni>; Minister voor Langdurige Zorg en SportJBM ninvws.ni>
Onderwerp: Brief FNV Rapport Zorgprofessionals met long covid

Geachte heer, mevrouw,

Bijgaand ontvangt u een brief van de FNV met als bijlage het rapport Zorgprofessionals met long covid met het verzoek deze onder

de aandacht van minister E. Kuipers en minister C. Helder te brengen.

Alvast bedankt.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e
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